
D J  A N D  M U S I C  P R O D U C E R



DJ, Producer and Record Label owner with 3 decades behind the decks and sets from Funk to Techno close to live performances and a firm 
command of the dance floor, have turned Fane into a wanted DJ of famouse clubs and music festivals stages. Born in Bucharest, his passion for 
music started early in his life, Fane was 17 years old in when he felt the calling to music and DJ-ing. From that moment on, mixing & scratching 
became his passion. Behind TaiJi Records and supported by platinum DJ’s like Solomun and Erick Morillo, Fane releasing tracks to the major 
international music shops from Spotify, iTunes and Beatport or Juno to China Mainland on QQ Music, Xiami Music, Pyro Music, Kugou, Kuwo Music 
and NetEase Music.

Based in Shanghai, in the latest years Fane was played to the following venues and music festivals:

Shanghai 
Celia, Revolucion, The Parrot, 3ntry, Dada, The Mansion, Bar Rouge, Cool Docks, Downtown, Kee Club, Pop, Amber+, URVC, Kartel, C’s Bar, Arkham, 
Sky, Lune, Elevator, Logo, 10 Corso Como, Lychee, Modu, The Cut, Gaia:2, Fallout, Mania, Café de Stagiaires, W Shanghai.

China
Lantern (Beijing), Echo Bay (Chongqing), Monohouse (Nanjing), Deep Roll (Suzhou), Here We Go (Chengdu), 1602 (Chengdu), Ad-Lib (Ningbo), Unitt 
(Qingdao), Gong (Qingdao), iShow (Jiaxing), V-Lounge (Ji’nan), Fly Lounge (Ji’nan), The Void (Nantong), Mod(Nantong),61(Nanjing),Midi Electron-
icFestival(Suzhou),TourismFestival(Ichen),ZhoushanIslandFestival,YinYang Music Festival (Tianjin).

International
Beton Brut (Seoul, South Korea), Basement (Hong Kong), OMA (Hong Kong), Amsterdam Dance Event (Amsterdam, The Netherlands).

Projects
2015 “Only Pro Dj”, 2016 “Dj Class by FANE”, 2017 “Taiji Recording Studio”, 2018 “Sunrise”, 2018 ”Taiji Records”, 2019 “Taiji Red Records”, 2019 
“Tribaland”, 2020 “Melodic Techno Journey”.

DJ是制片人和唱片公司的老板，距Funk到Techno的演出场地已经落后了三十年，而且紧接现场表演，而且对舞池的控

制也很严格，这使Fane成为了知名俱乐部和音乐节舞台的通缉DJ。范内（Fane）生于布加勒斯特，对音乐的热爱始于

他的生命早期，那时他17岁，就感受到了对音乐和DJ的呼唤。从那一刻起，混合和抓挠成为他的爱好。在大吉唱片（

TaiJi Records）的背后，并得到了白金唱片公司（Solomun）和埃里克·莫里洛（Erick Morillo）的大力支持，范

恩（Fane）通过QQ音乐，夏米音乐，派罗（Pyro）音乐，酷狗，酷我音乐和网易在Spotify，iTunes和Beatport或

朱诺等主要国际音乐商店发行曲目到中国大陆音乐。

Fane总部位于上海，最近几年在以下场地和音乐节上演出：

上海
塞莉亚（Celia），革命（Revolucion），鹦鹉，3ntry，达达（Dada），豪宅，酒吧胭脂，酷码头，市区，基氏俱乐

部（Kee Club），流行音乐，琥珀色，URVC，卡尔特尔（Karl），C的酒吧，阿卡姆（Arkham），天空，月球，电

梯，徽标，10科索·科莫荔枝，Modu，The Cut，Gaia：2，Fallout，Mania，Caféde Stagiaires，W上海。

中国
灯笼（北京），回声湾（重庆），单人房（南京），深卷（苏州），我们来了（成都），1602（成都），Ad-Lib（宁波

），Unitt（青岛），龚（青岛） ，iShow（嘉兴），V-Lounge（济南），Fly Lounge（济南），The Void（南通

），Mod（南通），61（南京），Midi Electronic Festival（苏州），TourismFestival（Ichen），舟山岛音乐节

，阴阳音乐节（天津）。

国际化
Beton Brut（韩国首尔），地下室（香港），OMA（香港），阿姆斯特丹舞蹈节（荷兰阿姆斯特丹）。

专案
2015年“ Only Pro Dj”，2016年“ FANE Dj类”，2017年“太极唱片工作室”，2018年“日出”，2018年“太

极唱片”，2019年“太极红色唱片”，2019年“ Tribaland”，2020年“ Melodic Techno Journey”
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Afro House

Breaks

Big Room

Dance : Pop, Tropical House 

Deep HOUSE : Sunset, Sunrise

Funk / Soul

Disco

HIP Hop / R&B : Rap, Latino Raggaeton

House : Acid, Funky, Soulful, Jackin’, Tribal

Indie Dance / Nu Disco

Minimal / Deep Tech

Progressive House

Reggae

Tech House

Techno : Detroit, Dub, Electro, Industrial, Hard, Hypnotic

Trance : Psy-Trance
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2 x PIONEER CDJ - Nexus 2 Series

1 x PIONEER DJM - Nexus 2 Series

2 x PIONEER PLX-1000 OR TECHNICS SL-1210 MK2-MK5 (only for vinyl set) 

1 x PIONEER RMX-1000

2 x DJ Monitor Speakers (level of which can be changed by the DJ mixer)
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Transportation: Flights should be purchased by the promoter. The promoter 
should provide ground transportation or cover the costs to and from Train Sta-
tion or Airport to Hotel and also to and from Hotel to Venue.

Accommodation and Food: One room with king size bed in at least 4 stars hotel 
with breakfast, complimentary Wi-Fi and checkout at 2pm. One hot meal for the 
artist on the day of event.

For Artist at Venue: Adequate security at such times as Artist appears at venue 
in connection with a rehearsal and/or performance hereunder to ensure the 
safety of the Artist, auxiliary personnel, and all equipment, costumes and per-
sonal belongings during and after the performance. Particular security must be 
provided in the areas of the stage and DJ booth. Only authorized personnel with 
a valid pass shall be allowed on stage or in the DJ booth. Non-alcoholic drinks 
on stage/DJ booth easy to reach by the Artist during the performance (Freshly 
squeezed room temperature lemonade with natural ecological honey preferred). 

At least 5 guest passes with all access for the event.

交通：机票应由促销员购买。发起人应提供地面交

通或支付往返火车站或机场到酒店以及往返酒店和

地点的费用。

住宿和食物：至少四星级酒店的一间带特大号床的

客房，含早餐，免费无线网络和下午2点退房。活

动当天为艺术家提供一顿热饭。

对于在场馆的艺术家：在演出和表演期间，如出现

在演出现场的情况下，有充分的安全保障，以确保

演出期间和演出后艺术家，辅助人员以及所有设备

，服装和个人物品的安全。在舞台和DJ摊位的区域

必须提供特别的安全保护。在舞台上或DJ展位内，

仅允许具有有效通行证的授权人员进入。表演期间

，艺人很容易拿到舞台/ DJ摊位上的不含酒精的饮

料（建议使用鲜榨常温柠檬水和天然生态蜂蜜）。

至少5位访客通行证拥有该活动的所有访问权限。
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交通：机票应由促销员购买。发起人应提供地面交

通或支付往返火车站或机场到酒店以及往返酒店和

地点的费用。

住宿和食物：至少四星级酒店的一间带特大号床的

客房，含早餐，免费无线网络和下午2点退房。活

动当天为艺术家提供一顿热饭。

对于在场馆的艺术家：在演出和表演期间，如出现

在演出现场的情况下，有充分的安全保障，以确保

演出期间和演出后艺术家，辅助人员以及所有设备

，服装和个人物品的安全。在舞台和DJ摊位的区域

必须提供特别的安全保护。在舞台上或DJ展位内，

仅允许具有有效通行证的授权人员进入。表演期间

，艺人很容易拿到舞台/ DJ摊位上的不含酒精的饮

料（建议使用鲜榨常温柠檬水和天然生态蜂蜜）。

至少5位访客通行证拥有该活动的所有访问权限。

Official Website: 

https://www.djfane.com

SoundCloud: 

https://soundcloud.com/fanedj

MixCloud: 

https://www.mixcloud.com/fanewang/

Beatport:

https://www.beatport.com/artist/fane/264398

Resident Advisor:

https://www.residentadvisor.net/dj/fane

Discogs: 

https://www.discogs.com/artist/458055-Fane

YouTube: 

https://www.youtube.com/channel/UCqtJMYunocgIDzaDIBIYYFA 

Spotify: 

https://open.spotify.com/artist/7iQwYckFmTIMrwApa0YmZg

Pyro Music: 

https://pyromusic.cn/profiles/fane




